

parotester parotester 2

Rollenprüfer · Roll Tester

HERSTELLER - ZERTIFIKAT CERTIFICATE OF CONFORMITY

Proceq Europe
Ringstrasse 2
CH-8603 Schwerzenbach
Phone +41 (0)43 355 38 00
Fax +41 (0)43 355 38 12
info-europe@proceq.com

Proceq USA, Inc.
117 Corporation Drive
Aliquippa, PA 15001
Phone +1-724-512-0330
Fax +1-724-512-0331
info-usa@proceq.com

Proceq Asia Pte Ltd
12 New Industrial Road
#02-02A Morningstar Centre
Singapore 536202
Phone +65-6382-3966
Fax +65-6382-3307
info-asia@proceq.com

Instrument No.:

Datum · Date:

Prüfer · Responsible:

PAROtester Rollenprüfer

Wir bestätigen, dass dieses Instrument unsere internen Qualitätskontrollen zu 100% passiert hat.

Messniveau, Genauigkeit, Linearität und Repetierfähigkeit wurden auf unserem PAROtester Standard bestätigt.

Die Kalibrierung erfolgte mittels der Original-PAROtester Kalibrierbasis.

Alle Messwerte liegen innerhalb des spezifizierten Toleranzbereiches.

Dieses Instrument entspricht den Spezifikationen der Proceq SA für dieses Qualitätsprodukt.

Das Managementsystem der Firma Proceq SA ist nach ISO 9001:2015 zertifiziert.

PAROtester Roll Tester

We certify that this instrument has been tested and passed our internal Quality Control at 100%.

Measuring level, accuracy, linearity and reproducibility have been certified against our PAROtester Standard.

The calibration has been carried out according to the original PAROtester calibration basis.

All the measured values are within the specified tolerances.

This instrument complies with the specifications of Proceq SA for this high-quality product.

The Proceq SA management system has been certified to ISO 9001:2015.